



GHEE-LAN ASSOCIATION OF USA

59A Nassau Drive, Great Neck NY 11021 USA Tel: 347-321-8168
Web: <http://www.gheelanusa.com/> Email: GheeLanUSA@gmail.com

親愛的同鄉新年快樂：

感謝同鄉過去多年來踴躍熱心參與同鄉會活動。但已經有一年多沒有同鄉會訊息，去年年中和黃清燕會長聯繫時才知她已離我們而去安息主懷。在她舉辦感恩豐盛生命之時，似乎已預知時日無多，感謝神給她和樂溫馨的家、溫文儒雅的夫婿、成功的兒女及興旺的家族。她慶幸能來此世間一趟 感謝家人的扶持以及生命之中遇到的每一位親朋好友的珍貴友情。雖未能為同鄉會多做服務，但不因年齡增長而仍懷著為同鄉服務及貢獻的心卻為我們敬佩和景仰。我們佩服他的豁達也不捨她的離去！

隨後在幾次的聚會中和鄭錫鈴理事多次會晤及電郵往返討論同鄉會務的延續及發展 在他確定有餘裕為同鄉服務之後 我們決定在 2025 年 2 月 22 日(禮拜六) 下午 2 點正 假紐澤西林宮餐廳舉行年會。

時間：2025 年 2 月 22 日 下午 2 點正 到 5 點

地點：林宮餐廳(40 Speedwell Ave., Morristown NJ 07960)

電話：(973) 993-8668

費用：40 元 (不足之數由同鄉會補足)

懇請同鄉即刻報名鼎力支持！謝謝您為同鄉會及台灣付出的一切！最後以噶瑪蘭城四個城門，震平、兌安、離順、坎興 來祝福 鄉親在新的一年 平安順興！

代理會長 林振成 及理事會理事們敬上

01/01/2025

Email: rlin4633@yahoo.com Mobile: (917)754-8503

榮譽顧問: 李銘正、林秀合

理事: 李品逸 Pingyi Lee Noto: Pingyi.Noto@mrm-mccann.com Tel: 917-828-1493

鄭美玲 MaiLin Jan: jan.mailin@gmail.com Tel: 516-993-4142

尤從寧 Stella Yu: yu1122@yahoo.com Tel: 973-831-7687

宋嫣容 Daphne Sung: daphnesung@earthlink.net Tel: 718-274-4599

黃賜生 Steven Huang: foldiefoodie@gmail.com Tel: 718-679-8261

鄭錫鈴 Hsiling Cheng: hcheng62@hotmail.com Tel: 908-334-7252



GHEE-LAN ASSOCIATION OF USA

59A Nassau Drive, Great Neck NY 11021 USA Tel: 347-321-8168
Web: <http://www.gheelanusa.com/> Email: GheeLanUSA@gmail.com

Dear Association Members:

Thanks to our members' enthusiastic involvement in the activities we held over the past many years! However, there has been no news from the association for more than a year. In the middle of last year, I contacted President Huang Qingyan and found out that she had left us and passed away resting peacefully in God's arm. Earlier, when holding a party giving thanks for her abundant life, she seemed to have foreseen that her time was running out. She thanked God for giving her a harmonious and warm family, a gentle husband, successful children and prosperous descendants. She was grateful to be able to come to this world and thanked her family for their support and the precious friendship of every relative and friend she met in her life. Although unable to do more services to our fellow associates, she still kept her heart to serve and contribute to our fellow associates despite her age, which is admired and memorized by us. We admire her open-mindedness and wish she did not leave us!

Subsequently, during several gatherings, I met with Zheng Xiling, our young board member, and exchanged emails to discuss the continuation and development of our association. After he confirmed that he had enough time to serve our organization, we decided to hold our annual ceremony at 2 p.m. on February 22 (Saturday), 2025, at the Lin's Palace Restaurant in New Jersey. Detail info as follows:

Time: February 22, 2025, 2:00 pm to 5:00 pm
Location: Lin's Palace Restaurant (40 Speedwell Ave., Morristown NJ 07960)
Phone: (973) 993-8668
Fee: NT\$40 (any shortfall will be made up by the association)

We sincerely ask fellow members to register immediately to support this important event! Thank you for everything you have done for the association and Taiwan!

Finally, I would like to wish our members a safe and prosperous new year from the four gates of Kavalan City, Zhenping, Duian, Lishun and Kanxing (震平、兌安、離順、坎興).

Acting President Richard Lin and All the board members

01/01/2025

Email: rlin4633@yahoo.com Mobile: (917)754-8503

榮譽顧問: 李銘正、林秀合

理事: 李品逸 Pingyi Lee Noto: Pingyi.Noto@mrm-mccann.com Tel: 917-828-1493

鄭美玲 MaiLin Jan: jan.mailin@gmail.com Tel: 516-993-4142

尤從寧 Stella Yu: yu1122@yahoo.com Tel: 973-831-7687

宋媽容 Daphne Sung: daphnesung@earthlink.net Tel: 718-274-4599

黃賜生 Steven Huang: foldiefoodie@gmail.com Tel: 718-679-8261

鄭錫鈴 Hsiling Cheng: hcheng62@hotmail.com Tel: 908-334-7252